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Protokół 

z 18 posiedzenia Zarz ądu Powiatu 

w dniu 26 maja 2011r. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu – pani Ewa Dembek /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/. Oprócz Przewodniczącej obecni byli: Marcin Buliński, Katarzyna 
Trzaskalska, Wacław Jabłoński, Kazimierz Wiśniewski, Halina Bartkowska oraz Roman 
Sosnowski.  
Zarząd jednogłośnie przyjął porządek posiedzenia. 

Pierwszym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunk ów zamówienia na wybór 
wykonawcy robót budowlanych zwi ązanych z realizacj ą inwestycji „Przebudowa mostu 
zlokalizowanego w ci ągu drogi powiatowej Nr 1333N gr. powiatu (Iława) – Radomno – 
Łąki – Nowe Miasto Lub. na cieku wodnym Radomka w mie jscowo ści Radomno na 
przepust z rur stalowych”. 
/na posiedzenie wszedł Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych – pan Ryszard Kłosowski/ 
Pan Kłosowski poinformował, że wczoraj wpłynęło pismo z Ministerstwa Finansów informujące, 
że w czerwcu na konto powiatu wpłynie kwota 162.500,00 zł. – dofinansowanie przebudowy 
mostu. Jutro zostanie ogłoszony przetarg na wybór wykonawcy robót. Rozebrany ma być cały 
most (poręcze, nawierzchnia). Drogi do Radomna od strony Rakowic oraz Nowego Dworu  
będą zamknięte. Wytyczone będą objazdy. Do Radomna będzie można dojechać od strony 
Iławy oraz Jamielnika. Roboty będą prowadzone w miesiącach wakacyjnych. Most będzie 
przebudowany na przepust z rur stalowych. Wymienione będą m.in. warstwy konstrukcyjne, 
zainstalowane będą nowe poręcze oraz położona nowa nawierzchnia na moście oraz na 
dojazdach (2 razy po 100 metrów). Okres gwarancyjny ma obejmować 3 lata. Do 31 sierpnia br. 
roboty mają być zakończone, pod warunkiem, że nie będzie dużych opadów. Gdyby z tego 
powodu firma miała kłopot z wykonaniem wszystkich robót w terminie, może je kontynuować po 
wakacjach, pod warunkiem, że od 1 września będzie się normalnie odbywał ruch drogowy.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Drugim punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przeta rgu nieograniczonego na wybór 
wykonawcy robót budowlanych zwi ązanych z realizacj ą inwestycji „Przebudowa mostu 
zlokalizowanego w ci ągu drogi powiatowej Nr 1333N gr. powiatu (Iława) – Radomno – 
Łąki – Nowe Miasto Lub. na cieku wodnym Radomka w mie jscowo ści Radomno na 
przepust z rur stalowych”. 
Pan Kłosowski zaproponował, aby w skład komisji weszli: Marcin Buliński jako przewodniczący, 
Joanna Robaczewska jako sekretarz oraz członkowie: Alina Banaszewska oraz Sebastian 
Kiński. 

Skarbnik wnioskowała, aby zamiast pana Kińskiego do komisji powołać panią Jolantę Jamroży. 
Wyjaśniła, że ci pracownicy wzajemnie uzupełniają się w składach komisji przetargowych.  

Zarząd uwzględnił wniosek pani Skarbnik. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Trzecim punktem porz ądku obrad było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu  
w sprawie przyst ąpienia do prac zwi ązanych z przygotowaniem do realizacji inwestycji 
„Przebudowa mostu zlokalizowanego w ci ągu drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. 
(Brodnica) - Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr  1333N (Radomno) w miejscowo ści 
Łąkorek na przepust z rur stalowych”. 
Pan Kłosowski poinformował, że od dwóch lat, z pozytywnym skutkiem, składane są wnioski o 
środki z rezerwy celowej budżetu państwa na przebudowy mostów. Do przebudowy zostały 
jeszcze dwa mosty: w Partęczynach (przepływ jezior) oraz w Łąkorku. Pan Kłosowski wyjaśnił, 
że na razie nie proponuje mostu w Partęczynach, ponieważ jego przebudowa byłaby dużo 
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bardziej kosztowna. W tej chwili bardzo trudno przepłynąć kajakiem pod mostem. Gdyby 
wstawić stalową rurę, cała konstrukcja mostu musiałaby być podniesiona. Konieczne byłoby 
usypanie nasypów długości 400 metrów. Przy obecnej sytuacji finansowej budżetu powiatu jest 
to niemożliwe. Dlatego proponuje się do przebudowy drugi most – w Łąkorku. Tam nie będzie 
takich problemów. W związku z koniecznością wytyczenia długiego objazdu, rozważa się 
wykonanie mostu tymczasowego, jednokierunkowego, z sygnalizacją świetlną. Pan Kłosowski 
poinformował, że wnioski o dofinansowanie składa się w styczniu każdego roku. Temat jest 
wywoływany już teraz, ponieważ konieczne jest uzyskanie pozwolenia na budowę. Jeżeli 
zostanie nałożony obowiązek wykonania raportu oddziaływania na środowisko, ciężko będzie 
przygotować wniosek w terminie. Jest prawdopodobne, że taki raport trzeba będzie wykonać, 
ponieważ w tym miejscu jest Ostoja Brodnicka, są jeziora. Pan Kłosowski poinformował, że do 
remontu jest jeszcze most w Rudzie, ale nie wchodzi on w rachubę. Aby móc ubiegać się o 
środki z rezerwy celowej, musi być przebudowa lub budowa mostu. W ostatnich latach 
przebudowano cztery mosty znajdujące się w najgorszym stanie (Bałwanka, Osówko i dwa w 
Radomnie) Pan Kłosowski stwierdził, że ubieganie się o środki jest tym bardziej zasadne, że w 
przyszłym roku środki w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych tzw. 
„schetynówek” będą ograniczone (pięciokrotnie mniejsze). Pozyskać te środki będzie 
niezmiernie trudno.  
Wicestarosta podkreślił fakt, że po przebudowie nie będzie kosztów przeglądu mostu. 
Pan Kłosowski poinformował, że koszt przeglądu jednego mostu to 700-800 zł. Taki przegląd 
musi być wykonany raz w roku.  
Pan Kazimierz Wiśniewski powiedział, że prace związane z przebudową mostu, należy zgrać z 
robotami związanymi z położeniem nowej nawierzchni na drodze w Łąkorku. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że bierze się to pod uwagę. Nowa nawierzchnia będzie kładziona 
za mostem. Most zostanie nieruszony, aż do czasu przebudowy. 
   
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 
Pan Kłosowski poinformował, że przygotował rozszerzone uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie obwodnicy.  
Starosta poinformowała, że stosowny projekt uchwały został przygotowany na dzisiejszą sesję 
Rady Powiatu. Stanowiska w tej sprawie zajmą również samorządy gminne. Swoje stanowisko 
w tej sprawie przedłożył już Wójt Gminy Kurzętnik. 
Wicestarosta dodał, że wczoraj uchwałę podjęła Rada Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
Starosta odczytała uzasadnienie do projektu uchwały stanowiące załącznik nr 2. 
/pan Kłosowski opuścił posiedzenie/ 

Czwartym punktem z rozszerzenia porz ądku obrad było przyj ęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie przyj ęcia zmian do planu finansowego zada ń powiatu, 
realizowanych ze środków Pa ństwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w roku 2011. 
/na posiedzenie weszła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – pani Urszula 
Łydzińska/  

Pani Łydzińska poinformowała, że PFRON zwiększył środki dla powiatu nowomiejskiego na 
zadania z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych o kwotę 133.904,00 zł. Proponuje się, 
aby środki były rozdysponowane w następujący sposób (zgodnie z zapotrzebowaniem 
wynikającym ze złożonych wniosków): 
- 20.000,00 zł. - na turnusy rehabilitacyjne (dofinansowanie będą mogły otrzymać tylko te 
osoby, które jeszcze nigdy nie korzystały z tej formy pomocy), 
- 28.000,00 zł. - likwidację barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych, 
- 62.049,00 zł. – zaopatrzenie w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze, 
- 23.855,00 zł. – wydatki na instrumenty i usługi rynku pracy na rzecz osób niepełnosprawnych 
(w ramach tych środków Powiatowy Urząd Pracy zorganizuje staże i prace interwencyjne dla 
osób niepełnosprawnych) 
Pani Łydzińska dodała, że plan środków PFRON po zwiększeniu, osiągnął poziom z 2010r.  
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 
/pani Łydzińska opuściła posiedzenie/ 

 
Piątym punktem porz ądku obrad było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie stanowiska dotycz ącego budowy obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego. 
Sekretarz odczytał projekt uchwały. Dodał, że do uchwały będzie załączone obszerne 
uzasadnienie przygotowane przez ZDP. 
Ustalono, że poszerzony będzie katalog instytucji, do których uchwała będzie przesłana po 
sesji. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Szóstym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza organi zacji roku szkolnego 2010/2011 
Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
/na posiedzenie weszła Zastępca Naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji Starostwa 
Powiatowego – pani Ewa Kalisz - Górzkowska/  

Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że zmiana jest spowodowana odejściem nauczycielki 
na urlop dla poratowania zdrowia. Pani Kalisz – Górzkowska omówiła zmiany w aneksie. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Siódmym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacji roku szko lnego 2011/2012 w szkołach 
ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadz ącym jest Powiat Nowomiejski.  
Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że dyrektorzy przedłożyli poprawione arkusze 
organizacji. Jeżeli chodzi o Zespół Szkół Rolniczych, do tej pory w siatce godzin widniała 
informatyka, a nauczano w niektórych klasach technologii informacyjnej. Kuratorium nie 
kwestionowało ujęcia w siatce godzin informatyki, ponieważ dla technologii informacyjnej w 
zakresie rozszerzonym stosuje się informatykę. Pani Dyrektor, na ile to możliwe, dokonała 
zmian w arkuszu.  

Pani Trzaskalska powiedziała, że była już nauczka z technikum w ubiegłym roku. Dlaczego 
zatem, skoro w ramówce MEN jest technologia informacyjna, Dyrektor do organizacji wpisuje 
informatykę. 

Pani Kalisz – Górzkowska odpowiedziała, że może tak wpisywać. Chodzi o to, żeby we 
wszystkich dokumentach była wpisana technologia, a nie jak było do tej pory – co innego było 
zapisane w dokumentach składanych do Starostwa, a co innego miał dyrektor w swoich 
dokumentach. P.o. dyrektora pani Edyta Karpińska te nieprawidłowości wyłapała i skorygowała. 
Należy również zwrócić uwagę na to, że pani Karpińska wpisała w arkuszu godziny dla siebie, a 
w miejscu stanowiska dyrektora widnieje wakat. Tak należało uczynić, bo na chwilę obecną nie 
wiadomo kto będzie dyrektorem. Pani Karpińska może oczywiście przystąpić do konkursu na 
stanowisko dyrektora. Jeżeli chodzi o Zespół Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim, 
w przypadku godzin języka polskiego i matematyki były przekroczenia powyżej 4 godzin 
nadliczbowych. Pani dyrektor dokonała korekty w arkuszu. 

Pani Trzaskalska zwróciła uwagę, że traci się na subwencji, kiedy jest za dużo godzin 
nadliczbowych.   

Pani Kalisz – Górzkowska  poinformowała, że jeżeli chodzi o Zespół Szkół im. C. K. Norwida w 
Nowym Mieście Lubawskim, zmiana w arkuszu dotyczy klasy Ie (klasa specjalna) W klasie tej 
było 20 osób, a zgodnie z ramowymi statutami, klasa specjalna może liczyć maksymalnie 16 
uczniów.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

/pani Kalisz – Górzkowska opuściła posiedzenie/ 
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Ósmym punktem porz ądku obrad było wyra żenie zgody na wybór banku, w którym 
zostanie zaci ągni ęty kredyt długoterminowy w wysoko ści 1.050.000,00 zł.  
Skarbnik poinformowała, że Bank Spółdzielczy w Brodnicy, który przystąpił do przetargu, spełnił 
wszystkie kryteria i uzupełnił dokumenty.    
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Dziewiątym punktem porz ądku obrad było zapoznanie si ę z naliczeniem opłat za 
lokale u żytkowe – symulacja – zwi ększenie czynszu. 
Starosta poinformowała, że przygotowano symulację uwzględniającą zwiększenie czynszu z 
3,00 zł. na 4,00 zł. za metr kwadratowy. 

Naliczenie opłat za lokale użytkowe stanowi załącznik nr 3. 

Wicestarosta powiedział, że średnio czynsz wzrośnie o 30-40 zł. miesięcznie, więc dla 
większości podmiotów podwyżka nie powinna być aż tak dotkliwa. Największa podwyżka będzie 
w przypadku Centrum Stomatologii, które zajmuje największą powierzchnię. Dla Starostwa 
podwyżka czynszu oznacza dochód większy o ok. 2 tys. zł. miesięcznie. 

Starosta poprosiła, aby Członkowie Zarządu zapoznali się z przedłożonym materiałem. Zarząd 
wróci do tego tematu na kolejnych posiedzeniach.     

Dziesi ątym punktem porz ądku były wolne wnioski. 
Pani Trzaskalska poinformowała, że na sesji wystąpi z wnioskiem o wystosowanie kolejnego 
monitu do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie remontu drogi przez wieś Kuligi.   
Starosta zapytała, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt nie zabrał głosu. 

Starosta podziękowała za spotkanie i zamknęła posiedzenie.  
 
 
  Protokół sporz ądziła:           Przewodnicz ąca Zarządu 
 
    Anna Andrzejczak                                  Ewa Dembek 


